
類型 TYPE Nu 2.0 MPI 
gasoline engine

尺寸 Dimensions 車身 Exterior

長 / 闊 / 高  
Length / Width / Height

4,475 / 1,850 / 1,660

軸距 Wheel Base (mm) 2,670

引擎 Engine

類型 Type 4 氣缸汽油引擎
4-cylinder gasoline engine

排氣量 Displacement (cc) 1,999

最大馬力 Max. Power (ps/rpm) 155/6,200

最大扭力 Max. Torque (kg.m/rpm) 19.6/4,000

傳動系統 Transmission 6 速自動變速 6-Speed Automatic

懸掛系統 Suspension
前 Front 麥花臣式 

McPherson Strut Type

後 Rear 多連杆式 Multi-link

制動系統 Brakes
前 Front 通風碟 Ventilated Discs

後 Rear 實心碟 Solid Discs

輪胎 Tire 225/60 R17,225/55 R18
油缸容量 Fuel Tank (liter) 62
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* 本公司保留改變規格及設備的最終權利，恕不另行通知。
   Hyundai Motor Company and Hyundai Hong Kong Co. Limited reserve the right to change specifications and equipment  
   without prior notice. 

* 本小冊子內容部份設備或非標準配備。
   Some of the equipment illustrated in this catalogue may not be supplied as standard equipment.

* 基於印刷過程的限制，本小冊子所顯示的顏色與實物顏色或稍有偏差。請向零售商索取內飾和顏色的詳盡資料。
  The color plates shown may vary slightly from the actual colors due to limitations of the printing process. Please consult your  
  dealer for full information and availability on colors and trims. 
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幻影黑 Phantom Black (TCM)



在掌握之中
靈活的操控、實在的油門，帶來煥然一新的體驗。

NOW IS MY TIME
The moment I grabbed the steering wheel and felt power kick in at the press of 
my feet, I knew that this was the start of a new experience.



驚喜時刻
Tucson 對細節的重視從不令人失望，每次駕駛體驗令人非常享受。

MOMENTS OF SURPRISE
Tucson’s attention to details never fails to impress me. I savor every unique experience that it provides.

音響系統 ( 收音機、CD、藍牙 )
Tucson 的音響系統播放出豐厚的音源，同時提供藍牙功能，輕鬆控制音
樂播放，亦令司機可以在行車時安全通電話。
 

Audio system (Radio, CD, Bluetooth)
Tucson’s audio system produces rich sounds and offers a Bluetooth 
function that facilitates music playback and enables the driver to drive 
safely while taking calls. 

駕駛模式控制
可方便地以中控台上按鈕轉變駕駛模式 – 正常、運動、節能 – 為不同的
駕駛情況作出合適的調整。

Drive mode control system
A button on the centre console conveniently offers a choice of 3 driving 
modes – normal, sport and eco to match your mood and driving 
conditions.

全景天幕
功能性的全景天幕讓您飽覽迷人風光。日間令車廂充滿自然光線，晚間可
觀賞天上繁星。
 

Panorama sunroof
A functional panorama sunroof enables you to take in the world that 
surrounds you while stirring your emotions. Bask in warm, natural light 
during the day and gaze at the stars during the night.

電子手制  (EPB)  連 Auto Hold 自動駐車功能
配備 EPB 電子手制令停泊更為輕鬆方便，而 Auto Hold 自動駐車功能亦
防止制動鬆開時汽車溜前或溜後。
 

Electronic Parking Brake (EPB) with auto-hold function
An EPB allows for effortless operation of the parking brake. The Auto 
Hold automatically holds the brakes steady once the vehicle has come 
to a complete stop, such that the vehicle will not creep forward or roll 
backward should the driver take their foot off the brake pedal.



改變時刻
每次改變座椅和行李空間佈局時，都能充分感到滿足。

MOMENTS OF TRANSFORMATION
Every time I change the seat and truck space layout according to my will, my time is filled with newly found enjoyment.

電動前座
駕駛席能以 10 方向調校包括兩段式腰部承托。前座乘客席有
8 方向調校，為每段旅程提供最舒適的坐姿。
 

Power Front Seats
Driver enjoys a 10-way adjustable power seat, including 
a power lumbar support. While the front passenger can 
customize their comfort with an 8-way power adjustable 
seat. 

前座冷暖座椅 
座椅內配備製冷風扇及 3 段式發熱功能，無論任何天
氣都為您帶來最舒適的駕乘享受。
 

Heated and Ventilated Front Seats
The front seats provide exceptional comfort especially 
under hot or cold weather - choose from 3 levels of 
heating or cooling for the greatest indulgence.

座椅佈局變化
後排座椅可摺疊成 6:4 佈局，以放置不同形狀的行李。513 公升的行李倉輕而易舉地儲放大量行李。而 1,094 毫米闊的
尾門口令擺放行李變得容易。
 

Seat variation
Rear seats can be folded in a 6:4 formation to fit objects of diverse shapes and sizes, while a generous  513-liter cargo 
space easily accommodates large amounts of luggage. A 1,094 mm-wide opening of the tailgate makes loading and 
unloading easier.

智能尾門系統
創新的尾門系統為擺放物件到行李倉時更加方便。司機站在車尾超過 3 秒時，尾
門會自動打開。
 

Smart tailgate system
An innovative smart tailgate system provides added convenience when loading 
and unloading the vehicle by opening the tailgate automatically when the driver 
stands near the back of the car for 3 seconds with the smart key.



電子穩定系統 (ESC)
電子穩定系統 (ESC) 監測轉灣時的車輛位置，主動介入並透過獨立車輪剎制以
確保車輛穩定。
 

Electronic stability control (ESC)
Electronic stability control (ESC) monitor the position of the vehicle in relation 
to the steering wheel angle to intervene and apply the brakes on the required 
wheel to ensure stability.

前後泊車輔助系統 (PAS)
當前後感應器感應到物件接近時會提示司機以防碰撞。
 

Front & Rear parking assist system (PAS)
Sensors in the front and rear bumpers help to prevent collisions by warning 
the driver about objects that are close when the vehicle is in reverse.

防炫光倒後鏡 (ECM) 及泊車鏡頭系統 (RCD)
防炫光倒後鏡 (ECM) 及泊車鏡頭系統 (RCD) 提供清晰的車尾景像，減少盲點及
提供泊車輔助。
 

Electric chromic mirror (ECM) and Rear camera display (RCD) system
An Electric chromic mirror (ECM) and Rear camera display (RCD) system 
provide a rear view of the car, revealing blind spots and providing parking 
assistance.

下坡制動控制 (DBC) & 爬坡輔助控制 (HAC)
Tucson 能輕鬆應付不同斜坡。下坡時會自動使用制動力控制車速；上坡起動時
會自動把車輛保持同一位置，避免溜前或溜後。
 

Down-hill brake control (DBC) & Hill-start assist control (HAC)
Tucson can tackle any hill with Down-hill brake control (DBC), which 
automatically applies a braking force when going down a steep road, and 
Hill-start assist control (HAC), which prevents the car from rolling back when 
starting uphill.

共鳴時刻
Tucson 能合拍地與您傲遊天下，為您帶來熱情及無法抗拒的滿分駕乘體驗。

MOMENTS OF RESONANCE
When Tucson reacts to my whims in perfect unison, my heart races and I get immersed in the most intense and passion – filled drive.



6 速自動變速波箱
順暢的 6 速波箱操作簡易。全賴新設計的操控桿，亦令加速起動表現有所進步、減低排放及油秏。
 

6-speed automatic transmission
A smooth, 6-speed automatic transmission is easier to operate than ever thanks to a newly designed boot-
type lever that adds a nifty design touch. It also delivers better acceleration and fuel economy while emitting 
less CO2.

2 公升 MPi 汽油引擎
Tucson 配備的 2 公升汽油引擎，最大馬力輸出為 155 匹 /6,200 轉、扭力為 19.6 公斤米 /4,000 轉。釋放出渾
勁動力，加上高效性能，令每天駕駛變得更有樂趣。
 

2.0 MPi gasoline engine
Tucson’s gasoline engine, with a maximum output of 155 ps at 6,200 rpm and maximum torque of 19.6 
kgm at 4,000 rpm, delivers a dynamic yet quiet performance ideal for an urban SUV. Coupled with fuel 
efficiency, everyday driving becomes more fun.

6- 氣袋系統 及先進高強度鋼 (AHSS)
司機席氣袋、乘客氣袋、兩側及窗簾式氣袋能在發生嚴重碰撞時保護駕乘者。超高強度鋼 (AHSS) 於整個車身的使用率增加至 51%，Tucson
擁有高鋼性和安全性。拉直了的車身連接改善了 Tucson 在碰撞測試的效果，反映 Tucson 比以前更能保障司機和乘客的安全。
 

6-airbag system & Advanced high-strength steels (AHSS)
A driver’s airbag, passenger’s airbag, 2-side airbags, and curtain airbags protect occupants in the event of a collision. By increasing the 
use of Advanced high-strength steels (AHSS) to 51% of the body and hot stamping the passenger compartment, Tucson offers greater 
sturdiness and safety. Straightened body connections and installation of load paths improve the vehicle’s performance in collision tests, 
ensuring greater safety in real life situations.

連繫時刻
儘管 Tucson 擁有寧靜舒適的車廂，但它靈敏的操縱為車主帶來刺激。

MOMENTS OF CONNECTION
When I feel the true power of an SUV through Tucson’s agile handling yet calm interior, I am filled with passion and stirred with excitement.


